

WARRANTY – 90 days

Garant warrants to the original purchaser of the accompanying product that such product will be free from defects in material or workmanship for a limited warranty period. The warranty period begins on the date of purchase and extends from 90 days to limited lifetime. Please refer to the product label or warranty card for specific terms and conditions applicable to each product. This warranty is offered to the original purchaser only and is not transferable, provided that the product is returned to the distributor and is accompanied by proof of purchase. Damage to the product due to accident, misuse, abuse, normal wear, unauthorized repair or alterations, and non-personal use is excluded from this warranty.



Making your job easier™
On vous facilite la tâche^{SC}

GARANTIE – 90 jours

Tous les produits Garant portant une mention de garantie sont garantis contre les bris résultant d'un défaut de fabrication pour une période spécifique variant entre 90 jours et une garantie à vie limitée à compter de la date d'achat d'un produit par l'acquéreur initial, et dans la mesure où le produit est retourné au détaillant avec une preuve d'achat. Veuillez consulter l'étiquette du produit ou la carte de garantie pour connaître les conditions applicables. Cette garantie se limite toutefois au seul acquéreur et ne peut être transférée à un tiers. Tout bris résultant d'un accident, d'un usage abusif ou incorrect, de l'usure normal, d'une réparation, d'une modification non autorisée ou résultant d'un usage autre qu'un usage privé n'est pas couvert par cette garantie.



Making your job easier™
On vous facilite la tâche^{SC}